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RADA MIASTA GRAJEWO
VII. Kadencja
2014 – 2018

PROTOKÓŁ NR 23/16 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH 

KOMISJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo,  grudzień 2016 r.



Protokół Nr 23/16 z dnia  28 grudnia 2016 roku

z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,

Zdrowia    i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji Gospodarki

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady

Miasta  Grajewo,  odbytego  w  dniu  28  grudnia  2016  roku. Miejsce  posiedzenia   -  sala

konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 Grajewo). 

Posiedzeniu  przewodniczył-  Pan  Kazimierz  Podlaski  –  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i

Rozwoju Gospodarczego      Miasta Grajewo.

Godz. rozpoczęcia – 12.00

Godz. zakończenia – 15.00

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych

Obecnych – 19

Nieobecny Andrzej Mścichowski ( nieusprawiedliwiona nieobecność)

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie: 

1.Babul Tomasz

2.Boć Edward 

3. Cebeliński Tomasz

4. Chełmińska Scholastyka

5. Chiliński Ryszard

6.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa

7. Dembiński Wiesław Janusz

8.  Fadrowski Zbigniew

9. Fidura Jerzy

10.Formejster Wojciech Szczepan



11.Grabowska Wioleta

12. Maleszewski Wojciech Dariusz

 13. Niewiarowski Andrzej

 14. Opara Anna

 15. Paszkowski Tomasz

 16.Podlaski Kazimierz

 17.Purwin Daniel

 18.Stefańska Monika

 19.Stuchła Marcin

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./

Goście:   / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a)  przyjęcia  Miejskiego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego pod

nazwą Centrum Integracji Społecznej w Grajewie; 

c)  trybu udzielania i  rozliczania dotacji  dla szkół, przedszkoli  i  innych form wychowania

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostka samorządu

terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania;

d) ustalenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w

przedszkolach publicznych prowadzonych przez miasto Grajewo;

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026;

 f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok; 

g) wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016;

 h) Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2017-2027; 

i) budżetu miasta Grajewo na 2017 rok.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.



5. Wolne wnioski i informacje.

6. Zamknięcie posiedzenia.

ad 1.

Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący trzech stałych komisji : 

1/ Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu....RM

2/ Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

 wyłonili na przewodniczącego obrad:

pana Kazimierza Podlaskiego -  Przewodniczącego Komisji  Budżetu..…..RM.

Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Obrad

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe

osoby. Stwierdził, że na stan 20 członków trzech Komisji, aktualnie w posiedzeniu bierze

udział 17 radnych, co stanowi  o prawomocności obrad. 

ad 2. /  Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./

Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Obrad

Poprzez  odczytanie  przedstawił  ustalony  porządek  obrad  Komisji.  Następnie  na  prośbę

Sekretarza  Zarządu Klubu Sportowego Warmia pana Janusza Szumowskiego zwrócił  się

z  prośbą  o  rozszerzenie  porządku  obrad  poprzez  dodanie  kolejnego  punktu  pn.:

„ Zapoznanie się ze Sprawozdaniem finansowym ww. Klubu.  W związku z brakiem innych

zgłoszeń i  odmiennych stanowisk, przedmiotowy wniosek poddał pod głosowanie. 

 Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęły decyzję o rozszerzeniu

porządku obrad o pkt pn. : „Zapoznanie się ze Sprawozdaniem finansowym

Klubu Sportowego Warmia w Grajewie”

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

- jako pkt 3.

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęły porządek obrad Komisji przy

uwzględnieniu w/w poprawki.

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )



Porządek posiedzenia - po zmianach:

      W konsekwencji wprowadzonych zmian kolejne podpunkty porządku obrad otrzymały

inną numerację.

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3.Zapoznanie się ze Sprawozdaniem finansowym Klubu Sportowego Warmia w Grajewie.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a)  przyjęcia  Miejskiego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego pod

nazwą Centrum Integracji Społecznej w Grajewie; 

c)  trybu udzielania i  rozliczania dotacji  dla szkół, przedszkoli  i  innych form wychowania

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostka samorządu

terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania;

d)  ustalenia  opłat  za  korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego  dzieci  w  wieku  do  lat

5  w przedszkolach publicznych prowadzonych przez miasto Grajewo;

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026;

 f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok; 

 g) wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016;

 h) Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2017-2027; 

i) budżetu miasta Grajewo na 2017 rok.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

6. Wolne wnioski i informacje.

7. Zamknięcie posiedzenia.

ad  3  /Z  apoznanie  się  ze  Sprawozdaniem  finansowym  Klubu  Sportowego  Warmia

w Grajewie./

/ Sprawozdanie K.S. Warmia stanowi Zał. Nr 4 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Zarząd Klubu Sportowego Warmia w Grajewie

- referują: Sekretarz Zarządu Klubu Sportowego Warmia pan Janusz Szumowski

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad



Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym głos  oddał  Sekretarzowi  Zarządu  Klubu

Sportowego Warmia panu Januszowi Szumowskiemu.

Pan Janusz Szumowski- Sekretarz K.S. „ Warmia”

Poprzez odczytanie przedstawił wykaz kosztów i przychodów Klubu w okresie od stycznia do

końca listopada 2016 roku. Poinformował, że pełne sprawozdanie finansowe za rok 2016

zostanie przedstawione podczas Walnego Zebrania Sprawozdawczego K.S. Warmia Grajewo

w marcu 2017 roku. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Poprosiła o więcej informacji na temat kosztów utrzymania zawodników- 198 851,00zł.

Pan Janusz Szumowski- Sekretarz K.S. „ Warmia”

Odpowiedział,  że  podana  kwota  to  całkowity  koszt  utrzymania  22  zawodników.  Temat

obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  według  przewidywań  stabilna  sytuacja  finansowa  Klubu

powinna się utrzymywać również w latach przyszłych?

Pan Janusz Szumowski - Sekretarz K.S. „ Warmia”

Odpowiedział,  że trudno to przewidzieć, chociaż aktualnie sytuacja finansowa Klubu jest

znacznie lepsza niż w latach poprzednich. Na zakończenie podziękował Radzie Miasta oraz

Burmistrzowi za dobrą współpracę. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował sprawozdawcy, po czym

zamknął realizację punktu jak wyżej i przeszedł do realizacji kolejnego punku. 

ad 4  . Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a)  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok/

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 5 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

-  referują: Pełnomocnik  Burmistrza  ds  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych pani Barbara Kochanowska

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad



Otworzył realizacje punktu jak wyżej, po czym głos oddał Pełnomocnik Burmistrza ds PiRPA

pani Barbarze Kochanowskiej.

Pani Barbara Kochanowska- PB ds PiRPA

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym zwrócił  się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym

punkcie zabrać głos?

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem, czy został rozwiązany problem dot. osoby o której była mowa na

poprzednim posiedzeniu Komisji?

Pani Barbara Kochanowska- PB ds PiRPA

Odpowiedziała, że trwają procedury.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty.,..RM

Stwierdziła, że  nie jest to temat do dyskusji na posiedzeniach Komisji, ponieważ jest to

wkroczenie w prywatność tej osoby a to podlega  ochronie prawnej, po czym wypowiedź

obudowała szerokim kontekstem merytorycznym.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował sprawozdawcy, po czym

zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok- bez poprawek

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Zamknął ww. punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

b)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  utworzenia  samorządowego  zakładu

budżetowego pod nazwą Centrum Integracji Społecznej w Grajewie/

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 5 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Kierownik Centrum Integracji  Społecznej pani Izabela Randzio oraz Sekretarz



Miasta pan Ryszard Wolwark

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizacje  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał  Kierownik  CIS  pani  Izabeli

Randzio.

Pani Izabela Randzio- Kierownik CIS

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. Poinformowała, że pozycja

CIS w stosunku do okresu kiedy Rada Miasta Grajewo utworzyła ten zakład budżetowy

uległa znacznemu wzmocnieniu organizacyjnemu oraz w środowisku lokalnego rynku usług.

Obecnie  zakres  działania  jednostki  objął  nie  tylko  miasto  Grajewo  ale  także  Powiat

Grajewski.  Oprócz  dotychczas  realizowanych  usług   pojawiły  się  także  nowe  pola

działalności  w tym wykonywanie  rękodzieła  artystycznego oraz  usług opiekuńczych  nad

osobami starszymi i chorymi. Ze względu na nieodpowiednie warunki pracy w pierwszej

siedzibie  CIS oraz  wysokie  koszty  utrzymania,  w październiku 2015 roku,  po  uzyskaniu

zgody  Urzędu  Marszałkowskiego  Województwa  Podlaskiego  siedziba  CIS  została

przeniesiona z ul. Targowej 19 na os. Południe 36/1.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym otworzył dyskusję.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Poprosiła o poszerzenie informacji dot. prowadzenia działalności polegającej na świadczeniu

usług opiekuńczych nad osobami starszymi i chorymi. 

Pani Izabela Randzio- Kierownik CIS

Ad vocem odpowiedziała, że szczegółową informację w tym zakresie przekazała radnym pod

koniec tego roku. Nie mniej jednak poinformowała o zakresie zakresie realizacji tych zadań.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował sprawozdawcy, po czym

zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmieniająca

uchwałę w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego pod

nazwą Centrum Integracji Społecznej w Grajewie -bez poprawek

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Zamknął ww. punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego punktu.

c)  trybu udzielania  i  rozliczania dotacji  dla szkół,  przedszkoli  i  innych form wychowania



przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostka samorządu

terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania;

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 6 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Główny Specjalista ds Oświaty pani Julita Wiluk

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał  Głównemu  Specjaliście  ds

Oświaty pani Julicie Wiluk.

Pani Julita Wiluk-  Główny Specjalista ds Oświaty

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. Poinformowała, że w dniu

23 czerwca 2016 roku została znowelizowana ustawa o systemie oświaty oraz niektórych

innych ustaw. Nowelizacja ustawy o systemie oświaty w zakresie dotyczącym udzielania

i rozliczania dotacji oświatowych wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2017 roku. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym zwrócił  się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać

głos,  a  w  związku  z  brakiem  pytań  zarządził  głosowanie  w  sprawie  pozytywnego

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie trybu udzielania

i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli i innych form wychowania

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostka

samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich

pobrania i wykorzystania-bez poprawek

/ głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Zamknął ww. punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

d)ustalenia  opłat  za  korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego  dzieci  w  wieku  do  lat

5  w przedszkolach publicznych prowadzonych przez miasto Grajewo;

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 7 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na



posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Główny Specjalista ds Oświaty pani Julita Wiluk

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał  Głównemu  Specjaliście  ds

Oświaty pani Julicie Wiluk.

Pani Julita Wiluk-  Główny Specjalista ds Oświaty

Omówiła  istotę  oraz  zakres  merytoryczny  ww.  projektu  uchwały.  Poinformowała,  że

w związku ze zmianą  przepisów prawnych,  od 1  stycznia  2017 roku nie  będzie  można

pobierać opłat za dzieci 6-letnie w przedszkolach za każdą godzinę przekraczającą realizację

podstawy programowej tj. 5 godzin. Od 1 stycznia 2017 roku na 6-letnie dzieci korzystające

z wychowania przedszkolnego będzie przekazywana subwencja oświatowa. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym zwrócił  się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać

głos,  a  w  związku  z  brakiem  pytań  zarządził  głosowanie  w  sprawie  pozytywnego

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za

korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez miasto Grajewo-bez

poprawek

/ głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Zamknął ww. punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

e)   zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026;

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 8 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizacje punktu jak wyżej, po czym głos oddał Skarbnik Miasta pani Edwardzie

Wiśniewskiej.

Pani Edwarda Wiśniewska – Skarbnik Miasta



Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym zwrócił  się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać

głos,  a  w  związku  z  brakiem  pytań  zarządził  głosowanie  w  sprawie  pozytywnego

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026-bez

poprawek

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Zamknął ww. punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

f)    zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok; 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 9 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizacje punktu jak wyżej, po czym głos oddał 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizacje punktu jak wyżej, po czym głos oddał Skarbnik Miasta pani Edwardzie

Wiśniewskiej.

Pani Edwarda Wiśniewska – Skarbnik Miasta

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym zwrócił  się z zapytaniem, czy w tym punkcie ktoś

chciałby zabrać głos?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Uzupełnił  wypowiedź  Pani  Skarbnik  w  zakresie  dotyczącym  proponowanych  zmian

finansowych.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 



Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie

miasta Grajewo na 2016 rok-bez poprawek

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Zamknął ww. punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego punktu. 

g)   wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016;

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 10 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddał  Skarbnik Miasta pani Edwardzie

Wiśniewskiej.

Pani Edwarda Wiśniewska – Skarbnik Miasta

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym zwrócił  się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym

punkcie zabrać głos? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Uzupełnił  wypowiedź Pani Skarbnik w zakresie dotyczącym wykazu wydatków, które nie

wygasają z upływem roku budżetowego. Łączną kwota wydatków , które w 2016 roku nie

wygasają wynosi 968 364,50zł. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  wydatków

budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016-bez

poprawek

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Zamknął ww. punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego punktu. 

   h) Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2017-2027; 



/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 11 do prot./

/ Uchwała NR RIO.V.-00311-29/16 z dn.15.12.2016r. Stanowi Zał. Nr 12 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują: Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddał  Skarbnik Miasta pani Edwardzie

Wiśniewskiej.

Pani Edwarda Wiśniewska – Skarbnik Miasta

Omówiła  istotę  oraz  zakres  merytoryczny  ww.  projektu  uchwały.  Poinformowała,  że

Regionalna  Izba  Obrachunkowa  w  Białymstoku  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt

uchwały. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym zwrócił  się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym

punkcie zabrać głos? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Uzupełnił wypowiedź Pani Skarbnik w zakresie dotyczącym Prognozy Finansowej Miasta na

lata 2017-2027.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2017-2027-bez poprawek

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Zamknął ww. punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego punku. 

   i)uchwalenia budzetu miasta Grajewo na 2017 rok/; 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 13 do prot./

/ Uchwała NR RIO.V.-00310-29/16 z dn.15.12.2016r. Stanowi Zał. Nr 14 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski



- referują: Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddał  Skarbnik Miasta pani Edwardzie

Wiśniewskiej.

Pani Edwarda Wiśniewska – Skarbnik Miasta

Omówiła  istotę  oraz  zakres  merytoryczny  ww.  projektu  uchwały.  Poinformowała,  że

Regionalna  Izba  Obrachunkowa  w  Białymstoku  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt

uchwały. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy głos oddał Burmistrzowi

Miasta panu Dariuszowi Latarowskiemu.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Tytułem  uzupełnienia  przedstawił  roczny  plan  dochodów,  wydatków  oraz  przychodów

i rozchodów Grajewa:

Dochody budżetu miasta w wysokości 80 334 317,00 zł, z tego : a) bieżące w wysokości 78

884 417,00 zł, b) majątkowe w wysokości 1 449 900,00 zł,  2. Wydatki budżetu miasta w

wysokości  82  934  317,00  zł,  z  tego  :  a)  bieżące  w  wysokości  77  127  938,00  zł,  b)

majątkowe  w  wysokości  5  806  379,00  zł.  W  budżecie  tworzy  się  rezerwy:  a)  ogólną

w wysokości – 261 070,00 zł, b) celową w wysokości – 247 835,00 zł, z przeznaczeniem na:

wydatki związane z oświatą w kwocie - 32 835,00 zł i realizację zadań własnych z zakresu

zarządzania kryzysowego w kwocie - 215 000,00 zł, c) celową w wysokości 140 000,00 zł

na inwestycje i zakupy inwestycyjne w ramach budżetu obywatelskiego zgodnie z podjętą

uchwałą  Rady  Miasta  Grajewo  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych

dotyczących  budżetu obywatelskiego.  § 4.  1.  Limity  wydatków na zadania  inwestycyjne

realizowane  w  roku  2017.  Wydatki  na  programy  i  projekty  realizowane  ze  środków

pochodzących z Unii Europejskiej  5. Deficyt budżetu w wysokości 2 600 000,00 zł, który

zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych środków jako nadwyżki  środków

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu miasta w kwocie 2 600 000,00 zł. § 6. 1. Ustala

się spłatę zobowiązań z tytułu wcześniej wyemitowanych obligacji w kwocie 1 500 000,00 zł

oraz  spłatę  rat  z  tytułu  zaciągniętego  kredytu  w  kwocie  200  000,00  zł  z  przychodów

pochodzących z tytułu planowanego do zaciągnięcia kredytu długoterminowego na rynku

krajowym w wysokości  1  500  000,00  zł.  oraz  z  przychodów  pochodzących  z  wolnych

środków  jako  nadwyżki  środków  pieniężnych  na  rachunku  bieżącym  budżetu  miasta



w kwocie 200 000,00 zł. § 7. Łączną kwotę przychodów budżetu w wysokości 4 300 000,00

zł  oraz  łączną  kwotę  rozchodów  budżetu  w  wysokości  1  700  000,00  zł,  zgodnie

z załącznikiem Nr 5. § 8. Ustala się limity zobowiązań z tytułu kredytów zaciąganych na:

1) sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu - w kwocie 2 000 000,00 zł, 2) spłatę

wcześniej  zaciągniętych zobowiązań z  tytułu emisji  papierów wartościowych -  w kwocie

1 500 000,00 zł. § 9. 1. Ustala się dochody w kwocie 430 000,00 zł z tytułu wydawania

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz wydatki w kwocie 450 630,00 zł (w tym:

2  000,00  zł  na  zwalczanie  narkomanii)  na  realizację  zadań  określonych  w  miejskim

programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii. 2. Ustala się

dochody  w kwocie  277  000,00  zł  i  wydatki  w  kwocie  300  000,00  zł  w  rozdz.  90019,

związane z realizacją zadań określonych ustawą Prawo ochrony środowiska.

3. Ustala się dochody w kwocie 2 550 000,00 zł z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami

komunalnymi,  które  przeznacza  się  na  pokrycie  kosztów  systemu  gospodarowania

odpadami komunalnymi określonych ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach

(wydatki  w  rozdz.  90002).  §  10.  Zestawienie  planowanych  kwot  dotacji  udzielanych

z budżetu Miasta Grajewo określa  załącznik  Nr 6.  § 11. 1.  Ustala się  plan przychodów

i kosztów samorządowych zakładów budżetowych: przychody – 8 009 203,00 zł, koszty –

8 044 486,00 zł 2. Ustala się plan dochodów i wydatków dla wyodrębnionego rachunku

dochodów oświatowych jednostek budżetowych: dochody – 1 096 428,00 zł;  wydatki  –

1 096 428,00 zł. 12. Upoważnia się Burmistrza do: 1) zaciągania kredytów do wysokości

poszczególnych  limitów  zobowiązań,  określonych  przez  Radę  Miasta,  2)  zaciągania

zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych

jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania miasta i z których wynikające płatności

wykraczają  poza  rok  budżetowy,  3)  przekazania  uprawnień  kierownikom  jednostek

organizacyjnych  do  zaciągania  zobowiązań  z  tytułu  umów,  których  realizacja  w  roku

budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania miasta

i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy, 4) dokonywania zmian w

planie wydatków, z wyłączeniem przeniesień wydatków między działami, w tym także do

dokonywania zmian w planie wydatków inwestycyjnych, z wyłączeniem rozszerzania zakresu

rzeczowego  zadań  oraz  wprowadzania  nowych  zadań,  5)  przekazania  kierownikom

jednostek budżetowych miasta uprawnień do dokonywania przeniesień w planie wydatków,

6)  przekazania  kierownikom  innych  jednostek  organizacyjnych  miasta  uprawnień  do

dokonywania przeniesień w planie wydatków, 7) lokowania wolnych środków budżetowych



na rachunkach bankowych w innych bankach niż bank prowadzący obsługę budżetu miasta.

Stwierdził, że zadania inwestycyjne w 2017 roku gwarantują dalszy rozwój naszego miasta.

Szeroki zakres tych działań z jednej strony pozwoli na realizację strategicznych zamierzeń

istotnych z punktu widzenia dalszego rozwoju całego miasta, z drugiej zaś la liście zadań

inwestycyjnych  znajdziemy także  te,  które  ucieszą  mieszkańców poszczególnych  osiedli,

czyli choćby dalsze budowy dobrych  chodników i ulic.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcom, po czym otworzył dyskusję.

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji

Zwrócił się z szeregiem pytań dotyczących dochodów oraz wydatków:

- zmiana siedziby Pflaidererer a wpływy z podatku CIT,

- gospodarka odpadami komunalnymi

- wydatki związane z dotowaniem organizacji pozarządowych,

- wsparcie zadania związanego z funkcjonowaniem ogrodów działkowych,

- składki członkowskie w związku z udziałem miasta w rożnych organizacjach,

- wydatki na promocję miasta, w tym na film promocyjny i Galę Boksu

- wymiana siedzisk na trybach  MOSiR

- wydatki na zieleń miejską

- wydatki MOSiR, w tym na  rajd rowerowy

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Stwierdził,  iż  w jego ocenie  w trosce  o lepszą  jakość  wykonywania  zadnia  związanego

z  utrzymaniem  zieleni  miejskiej,  należałoby  się  zastanowić  nad  zatrudnieniem  przede

wszystkim fachowca/fachowców. Dbanie o zieleń miejską oraz wypracowywanie rozwiązań

systemowych dotyczących zieleni i stołecznych terenów zielonych. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Podniósł zasadność wydatków związanych z działalnością Młodzieżowej Rady Miasta, która

zgodnie z pierwotnymi założeniami miała działać bezkosztowo.

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji

Poruszył temat garaży na os. Południe II.

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji 

Zwrócił  się  o  potwierdzenie,  że  pieniądze  z  oszczędności  na  inwestycjach  będą

przeznaczane na zdania inwestycyjne w Jego obwodzie wyborczym. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 



Potwierdził,  że   należy  mieć  świadomość,  że  budżet  może  ewaluować  ,  czyli  podlegać

zmianom za zgodą Rady Miasta. To ważne jeśli na horyzoncie pojawiają w tym roku nowe

możliwości  sięgania  po  dotacje  zewnętrzne  lub  rozstrzygną  się  korzystne  dla  Grajewa

kwestie możliwości dofinansowania budowy ulicy Ekologicznej czy przejęcia wraz z Agencją

Restrukturyzacji  i  Modernizacji  Rolnictwa   dworca  PKP  razem  z  terenem  przyległym.

Uchwała budżetowa podlegać może zmianom w trakcie roku także, gdy po przetargach na

poszczególne  inwestycje,  z  miejskiej  kasy  idzie  na  nie  mniej  niż  planowano.  Wtedy

oszczędności  z  tego  tytułu  pozwalają  na  wykonanie  kolejnych  zadań  inwestycyjnych.

Zapewnił, że środki pochodzące z oszczędności będą przeznaczane na inwestycje. 

Odpowiedzi i  szczegółowych informacji na powyższe pytania udzielili: 

Burmistrz pan Dariusz Latarowski, Skarbnik pani Edwarda Wiśniewska oraz

Sekretarz pan Ryszard Wolwark.

Pan Edward Boć- Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem o sprzedaż biletów do Centrum Tradycji Mleczarstwa?

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Odpowiedział, że w ciągu 10 dni od otwarcia CTM odwiedziło 50 osób. Temat obudował

szerokim kontekstem merytorycznym, informując o planach związanych z funkcjonowaniem

Centrum.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Stwierdził, iż jego zdaniem bilet wstępu w wys.16 zł do ww. obiektu to zbyt wygórowana

cena. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Ad vocem odpowiedział, że są to ceny porównywalne do innych miast, po czym wypowiedź

obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Powiedziała,  że  popiera  stanowisko  pana  radnego  Fadrowskiego,  że  jest  to  zbyt

wygórowana  cena  jak  na  grajewskie  warunki.  Następnie  przypomniała,  że  decyzja

o obniżeniu ceny biletu wstępu do groty solnej na pływalni przełożyła się na większą liczbę

odwiedzających. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Powiedział, iż jest odmiennego zdania i uważa, że cena jest adekwatna. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Zwróciła się z prośbą o wyspecyfikowanie zadań składających się na  wydatki w kwocie



250 tys. zł w poz. Muzeum Mleka. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

W  odpowiedzi  przedstawił  szczegółowy  zakres  zadań  składających  się  na  ww.  kwotę

wydatków. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Zwróciła  się  z  zapytaniem,  z  czego  wynika  14%  wzrost  wydatków  związanych

z funkcjonowaniem Centrum Integracji Społecznej ?

Pani Izabela Randzio- Kierownik CIS

Odpowiedziała, że między innymi ma to związek ze wzrostem zatrudnienia, ponieważ takie

są potrzeby Centrum, po czym je wymieniła. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Przypomniała  o  informacji  jaką przekazała  pani  kierownik  na jednym z wcześniejszych

posiedzeń komisji,  że  CIS ma bardzo dużo zleceń na usługi,  stąd też może dziwić fakt

wzrostu wydatków aż o 50 tys. zł. 

Pani Izabela Randzio- Kierownik CIS

Odpowiedziała, że wzrost  wydatków wynika stąd, że generowane są większe koszty, po

czym wypowiedź obudowała szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

W  odniesieniu  do  wypowiedzi  pani  radnej  Stefańskiej  stwierdził,  że  powinna  się  ona

zapoznać się z zasadni ekonomii w CIS.  Następnie powiedział, że sukcesem tej kadencji

jest to, że udało się „uratować” sporo dokumentacji technicznej. 

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji

Stwierdził,  że  w  jego  ocenie  Gazeta  Grajewska  powinna  docierać  do  wszystkich

mieszkańców. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Zwróciła  się  z  zapytaniem,  dlaczego są  podane  rożne kwoty  zadania  pn.”  Rewitalizacja

centrum miasta”?

Pani Edwarda Wiśniewska- Skarbnik

Wyjaśniła, że takie są zasady klasyfikacji budżetowej.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Przekazał kilka informacji dot. inwestycji prowadzonych na terenie miasta przez podmioty

zewnętrzne. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad



W  związku  z  brakiem  kolejnych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie budżetu miasta

Grajewo na 2017 rok-bez poprawek

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Zamknął ww. punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego punktu. 

j)  upoważnienia  do  złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  projektu  z  Programu

Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko  oraz  przyjęcia  do  realizacji

przedsięwzięcia  pn.  „Zagospodarowanie  Parku  Solidarności  oraz  tworzenie

terenów zielonych w Grajewie/

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 15 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

- referują:  Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddał Burmistrzowi panu Dariuszowi

Latarowskiemu.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Zwróciła  się  z  zapytaniem,  jakie  koszty  leżałyby  po  stronie  miasta,  gdyby  doszło  do

realizacji tego przedsięwzięcia?

 Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że realna wysokość dofinansowania to ok. 63%

  Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu z Programu

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji

przedsięwzięcia pn. „Zagospodarowanie Parku Solidarności oraz tworzenie

terenów zielonych w Grajewie

/ głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

ad 5/-   Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady



Miasta./ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący O  brad

Procedurze  przyjęcia  poddał  protokół  z  poprzedniego  posiedzenia  połączonych  Komisji,

który  wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu

zarządził głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 22/16 z dnia 29 listopada

2016 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag do treści.

( głosowanie: 18 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

Ad 6/- Wolne wnioski i informacje./

Pan Kazimierz Podlaski– Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu „Wolne wnioski i informacje”.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odczytał  pismo skierowane przez firmę Aesco Group  która jest  niezależną ogólnopolską

instytucją  analityczną  i  doradczą,  powołaną  w  celu  świadczenia  usług  dla  sektora

publicznego oraz przedsiębiorstw. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem, czy podpisując list intencyjny z PGNiG Termika m.Grajewo podjęło

jakieś zobowiązania?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział,  że  nie  zostały  podjęte  żadne  zobowiązania  a  jedynie  deklaracja

o  współpracy.  Temat  dot.  planu  gazyfikacji  miasta  obudował  szerokim  kontekstem

merytorycznym.  

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Poruszył temat dot. przeznaczenia terenu po dworcu PKS na miejsca parkingowe.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Ad vocem odpowiedział, że temat będzie poddany analizie. Będąc przy głosie poinformował

również o tym, że skierował skargę do GDDKiA na firmę STRABAG Spółka z o.o. w związku

z nieprawidłowościami przy realizacji zadania związanego z modernizacją ul. Woj. Polskiego.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Zawnioskował o zabezpieczenie miejsc dla rowerzystów na ul. Ekologicznej i Kopernika. 

Pan Jerzy Fidura- Członek Komisji



Zwrócił się z zapytaniem, czy Wytwórnia Pasz w Grajewie Grupa Agrocentrum Sp. z o.o.

Agrocentrum  odpowiedziała  na  pismo  dot.  podjęcia  działań  mających  na  celu

zamontowanie urządzenia likwidujące uciążliwości zapachowe? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że ww. Firma  poinformowała o zamontowaniu trzech urządzeń. 

Pan Jerzy Fidura- Członek Komisji

Ad vocem odpowiedział, że przyniosło to odwrotny skutek. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Stwierdził, że wobec powyższego trzeba ponowić badania powietrza.

ad 7/- Zamknięcie Obrad

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Obrad

W  związku  z  wyczerpaniem  wszystkich  tematów  objętych  porządkiem  posiedzenia

podziękował za udział, zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                   Przewodniczący Obrad

                                                              / Przewodniczący Komisji Budżetu ... ....RM/

  

                                                                                  Kazimierz Podlaski

Protokołowała:B. Poniatowska                                                                                       

( - Biuro Rady Miasta)                                          

  

                                                                               

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.
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